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N-VA Haacht wenst u 
een welvarend 2025!

Woordje van de voorzitter

Vooreerst wil ik u uit naam 
van het hele bestuur het beste 
wensen voor het nieuwe jaar. 
2024 was een boeiend jaar. 
Vol verwachting, vol verande-
ring. Uw vertrouwen zorgde 
voor een verschuiving in de 
raadzaal van Den Breugel. 
Wie de gemeenteraad volgt, 
zal gemerkt hebben dat onze 
fractie opschoof van rechts 
naar links. En dat bedoel ik 
letterlijk, dus enkel op het vlak 
van de zitplaatsen. Niet qua 
strekking.

Dankzij uw steun zitten twee 
van onze kandidaten op het 
schepenbankje. En maakt 
N-VA Haacht na twintig jaar 
in de oppositie, nu deel uit 
van de bestuurscoalitie. Het 
nieuwe jaar belooft minstens 
even leerrijk als boeiend te 
worden.

Het nieuwe jaar luidt ook het 
einde in van mijn voorzitters-
termijn. Dat wil zeggen dat 
we in 2025 samenkomen om 
een nieuw bestuur te kiezen. 
Bent u lid van de N-VA en wilt 
u mee ons bestuur samenstel-
len of er deel van uitmaken? 
Graag! Op 7 maart nodigen 
we alle leden uit voor onze 
bestuursverkiezingen. Aarzel 
niet om u als lid van onze 
afdeling te engageren. We 
kijken vol verwachting uit naar 
uw inbreng en enthousiasme. 
Bent u nog geen lid, maar 
heeft u interesse? Sluit u dan 
aan bij de warmste politieke 
familie van het land!

Op een goede gezondheid en 
een warm, hartelijk en hecht 
2025.

Kristel Godyns
Voorzitter 
Schepen

De N-VA bestuurt mee!
Haacht zal tijdens de legislatuur 2025-2030 bestuurd worden door een coalitie van de N-VA, 
Team 3150 en Vooruit. De N-VA levert twee schepenen. Burgemeester van Haacht blij�  Steven 
Swiggers. Team 3150 levert twee schepenen en Vooruit één. De N-VA-schepenen zijn Kristel 
Godyns en Frank Vannetelbosch. Pro� ciat aan de nieuwe bestuursploeg!

Kristel Godyns
Schepen van Jeugd, Mobiliteit, Lokale Economie 
en Dierenwelzijn
0485 58 41 79
Kristel.godyns@n-va.be

Frank Vannetelbosch
Schepen van Sport, Milieu en Vergunningen, 
Onderwijs, Kinderopvang, Markten en Kermissen
0479 59 92 69
Frank.vannetelbosch@n-va.be

Onze schepenen

Bert Francois
Fractievoorzitter gemeenteraad
0474 26 28 01
Bert.francois@n-va.be

Annik Olbrechts
Gemeenteraadslid
0486 40 26 48
Annik.olbrechts@n-va.be

Marleen Wouters
Gemeenteraadslid
Marleen.Wouters@n-va.be

Onze gemeenteraadsleden

Marina Van Steenweghen
BCSD-raadslid
0494 79 86 86
Marina.vansteenweghen@n-va.be

Eline Roelants
BCSD-raadslid
0475 8163 33
Eline.roelants@n-va.be

Onze leden in het bijzonder comité voor de sociale dienst (BCSD)

Heeft u vragen over of opmerkingen bij het beleid? 
Contacteer dan onze woordvoerder Annik Olbrechts.
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Mobiliteit: een vloek of een zegen?

Hoe het eventuele eenrichtingsverkeer in 
de Zoellaan de gemoederen beroert
Bij de samenstelling van de nieuwe bestuurscoalitie viel de bevoegdheid Mobiliteit in handen van de N-VA en werden alle reeds gestarte 
en hangende dossiers overgedragen. Zo werd ook een dossier dat al jarenlang in de studie- en ontwerpfase zit, eind oktober in mijn 
schoot geworpen. Het bleef de voorbije jaren op wonderbaarlijke wijze onder de radar van de publieke opinie. Daardoor veroorzaakte de 
verontwaardiging na de publiekmaking ervan een ware mediastorm.

Veiliger verkeer voor de

zwakke weggebruikers …

De gemeente Haacht en Aquafin werken 
al een aantal jaren aan de voorbereiding 
van de riolerings- en wegeniswerken aan 
de Rijmenamsesteenweg en een aantal 
aansluitende straten. Enerzijds wordt er 
een gescheiden rioleringsstelsel aangelegd  
en anderzijds worden de Rijmenamse-
steenweg en de Zoellaan heringericht en 
voorzien van bredere fietspaden en een 
nieuw wegprofiel. Als onderdeel van de 
‘ring rond Haacht’ heeft de straat heel wat 
verkeer te slikken en de fiets- en voet-
paden zijn er ongehoord smal. De verbete-
ringswerken aan de Rijmenamsesteenweg 
lokken werken aan de Zoellaan uit en 
waarom dan niet meteen de veiligheid 
van de fietsers en voetgangers verbeteren? 
Mooiere en – naar wettelijke normen – 
bredere, afgescheiden trottoirs voor dubbel 
gebruik, daar kan toch niemand tegen zijn.

… en eenrichtingsverkeer voor 

gemotoriseerd verkeer

Maar dat daardoor in de Zoellaan eenrich-
tingsverkeer voor gemotoriseerd verkeer 
ingevoerd wordt van het kruispunt 

Rijmenamsesteenweg tot aan de rotonde 
Stationsstraat, met aan de kant van de 
even huisnummers een tweerichtings-
fietspad, was een schok voor velen. De 
vraag dringt zich op of het sop de kool 
wel waard is.

Is het sop de kool wel waard?
•    Is het wenselijk om een ringweg te 

onderbreken door een deel ervan 
eenrichtingsverkeer te maken, en het 
verkeer dat normaal via de Zoellaan 
naar Keerbergen stroomt, af te leiden 
via de Jennekensstraat en zo langs twee 
schoolingangen moet?

•    Wat eens een hoofdargument was voor 
de locatie van het nieuwe, prestigieuze 
politiecommissariaat, namelijk de idea-
le ligging om alle deelgemeenten binnen 
de politiezone snel te kunnen bereiken, 
verliest zijn waarde nu de dringende 
interventies via het verkeersluwe 
centrum van Haacht gedwongen wor-
den.

•    Moeten we bij de mobiliteitsstudie niet 
twijfelen aan de relevantie van een 
verkeerstelling in 2020, een jaar waarin 

velen de “blijf in uw kot”-coronamaat-
regelen naleefden en het pendelverkeer 
minimaal was door verplicht telewerk?

•    Leiden de beperkingen door de aard van 
de bebouwing in de Zoellaan tot een-
richtingsverkeer als enige mogelijkheid, 
of zijn er alternatieven?

•    Zou een verkeerssas met wisselende 
doorgang ter hoogte van het insprin-
gende huis ter hoogte van Peltheide een 
bemiddelend alternatief zijn?

•    Werd er in dit project rekening gehou-
den met de  mobiliteitseffecten van de 
geplande rotonde aan de Keerbergse-
steenweg ?

Het is duidelijk dat veel posten binnen dit 
project aan een grondige studie onderwor-
pen moeten worden. Laten we alle studie-
resultaten afwachten en alle alternatieven 
afwegen alvorens de eerste spade in de 
grond te steken.

Kristel Godyns
Schepen van Mobiliteit

Hechte Haachtse 
Pannenkoeken

Zondag 9 februari 2025
Van 14 tot 17 uur

De Kleine Kantine, sportcomplex Den Dijk

Iedereen welkom!
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Toch al een uurtje langer licht
In de verkiezingscampagne deelden veel inwoners ons standpunt rond veilige nachtverlichting. Met als gevolg dat ook 
de andere partijen begrepen dat de volledige duisternis een té radicale beslissing was, waar noch de bevolking, noch de 
planeet mee gediend was.  

In oktober besliste het college om de straatverlichting tot middernacht aan te laten (in plaats 
van tot 23 uur). Aldus gaat de avondklok voor onze inwoners een uurtje later in, dat is al iets. 
Wij blijven verder ijveren om een minimum aan veilige nachtverlichting te bekomen in alle 
straten waar meerdere huizen staan. Een versnelde omschakeling naar ledverlichting moet dat 
mogelijk maken.

Marleen Wouters
Gemeenteraadslid

Maak kennis met …

Scan hier

Maakt u mee het verschil?
Wilt u meer impact hebben op het Haachtse bestuur? 
Wilt u zich inzetten voor de toekomst van Haacht met 
het Vlaamse gedachtengoed in uw hart? Wilt u samen 
met de N-VA werken aan een actieplan om Haacht
leefbaar te houden? Word dan lid van ons lokaal 
bestuur en draag uw steentje bij aan een mooie 
en leefbare gemeente. Kom lang op ons volgende 
evenement en/of contacteer één van onze 
mandatarissen voor meer informatie.

Onze schepenen Frank Vannetelbosch en Kristel Godyns

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U 
bepaalt wat ermee gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De 
N-VA zal altijd op de barricaden staan om uw stem te laten 
meetellen. 

En met hoe meer we zijn, 
hoe luider onze stem 
zal klinken. Daarvoor 
rekenen we ook op u. Wilt 
u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u 
dat uw stem meetelt? 
Gelooft u dat dat alleen 
kan in een autonoom 
Vlaanderen? Dan hoort u 
bij de N-VA.



THUIS IN
DE N-VA

Beste Vlaming,

De verkiezingen zijn achter de rug, en opnieuw kwam de 
N-VA als de grootste partij van Vlaanderen uit de bus.
Zowel op het federale, het Vlaamse als het provinciale niveau.
Dat is een resultaat waarop we trots mogen zijn.

Ons werk voor een sterker en welvarend Vlaanderen gaat 
verder. En daarbij hebben we uw steun nodig. 

Aarzel daarom niet om lid te worden van 
de N-VA. Sluit u aan bij de grootste én 
warmste politieke familie van Vlaanderen.

Met vriendelijke groeten,

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Word vandaag nog lid van N-VA

n-va.be/word-lid

leden@n-va.be

02 219 49 30

of scan deze code

Uw stem is belangrijk. Niet alleen tijdens een 
verkiezingsjaar of op verkiezingsdag, maar 
elke dag. Als lid van de N-VA maakt u deel 
uit van de grootste politieke familie van 
Vlaanderen. 

Uw lidmaatschap biedt u niet alleen een 
stem, maar ook een thuis. De N-VA is een 
warme gemeenschap waar mensen elkaars 
waarden delen, waar nieuwe ideeën ontstaan, 
waar we naar u luisteren. Uw lidmaatschap 
versterkt die band en helpt de N-VA om uw stem 
nog luider te laten klinken.

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.
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